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PROCES VERBAL 

  Încheiat astazi 29.04.2024, orele 16.00,în cadrul sedintei ordinare a 
Consiliului Local Săbăoani, pe luna aprilie 2024, convocata de către Primarul 

Comunei prin dispozitia nr. 153 din 23.04.2024 
Nr. 5090 din 29.04.2024 

 
            Lucrarile sedintei se desfasoara la sediul Caminului Cultural Săbăoani. 
 La sedința sunt prezenți fizic toti consilierii cu excepția doamnelor Ciobanu Cecilia, 
Imbrișcă Andreea, dnii Antoci Iosif, Vîrgă Gabriel și Pal Florențiu care participa online, mai 
participă doamna secretar general si cetățeanul Balint Alois domiciliat în comuna Săbăoani, 
str. Speranței, nr. 2A. 
 Dl președinte Martișca Lucian declară deschise lucrările ședinței și preia conducerea 
acesteia. In continuare supune la vot ordinea de zi împreuna cu cele 2 puncte suplimentare 
propuse de dl primar: 1 Proiect de hotărâre privind aprobarea participării în cadrul 
Programului national de Investitii „ Școlii sigure si sănătoase „ precum si aprobarea 
indicatorilor tehnico-economici conform Ordinului M.D.L.P.A. nr.468/2023 pentru aprobarea 
costului unitar/mp suprafata desfăsurată , pentru obiectivul ”Eficientizare energetică corp D 
LICEUL TEORETIC ”VASILE ALECSANDRI” SĂBĂOANI”, care se realizează în cadrul 
Programului national de investitii „ școli sigure si sănătoase” și 2 Proiect de hotărâre privind  
aprobarea participării în cadrul Programului national de Investitii „ Școlii sigure si sănătoase „ 
precum si aprobarea indicatorilor tehnico-economici conform Ordinului M.D.L.P.A. 
nr.468/2023 pentru aprobarea costului unitar/mp suprafata desfăsurată , pentru obiectivul 
”Eficientizare energetică Școala de fete corp F LICEUL TEORETIC ”VASILE 
ALECSANDRI” SĂBĂOANI”care se realizează în cadrul Programului national de investitii „ 
școli sigure si sănătoase”. Au loc discuții. Dl Cobzaru Eugen nu este de acord cu cele doua 
puncte suplimentare și cu sumele prevăzute în cele doua proiecte și propune scoaterea lor de 
pe ordinea de zi. Dl presedinte supune la vot amendamentul dlui Cobzaru Eugen care este este 
respins de către toti consilieri prezenti, cu exceptia dlui Cobzaru Eugen, dnei Ciobanu Cecilia 
si dnei Bisoc Elvira care sunt de acord. In continuare, dl președinte supune la vot ordinea de zi 
cu cele doua puncte suplimentare,propunere care este aprobata de către toti consilierii prezenti, 
cu exceptia dlui Cobzaru Eugen care este impotriva  iar dna Ciobanu Cecilia si dna Bisoc 
Elvirase se abtin. Totodata, supune la vot procesul verbal al sedinței Consiliului Local din 
28.03.2024, care este aprobat de către toți consilierii prezenți. 
 În continuare se trece la analiza punctului 1 de pe ordinea de zi ”Proiect de hotărâre 
privind rectificarea  bugetului local al comunei Săbăoani, pe anul 2024”. Comisiile prezintă 



rapoartele. Nu au loc discutii. Dl președinte supune la vot proiectul de hotărâre, care este aprobat 
de către toti consilierii prezenti. 

În continuare se trece la analiza punctului 2 de pe ordinea de zi ”Proiect de hotărâre 
privind alocarea unor sume de bani din bugetul local pentru finanţarea cultelor”. 
Comisiile prezintă rapoartele. Au loc discutii. Dl Cobzaru Eugen a constatat ca în urma 
raportului facut de Curtea de Conturi, nu au fost justificate sumele aprobate de Consiliul Local 
către culte, în anii anteriori. Dl Ciobanu Mircea spune ca si anul trecut s-au alocat bani pentru 
Centrul Socio-Medical, pentru ca in termen de 2 luni să se deschida o farmacie si un Centru de 
Paleație și nu s-a facut absolut nimic. Nemaifiind discuții, dl președinte supune la vot proiectul 
de hotărâre, care este aprobat de toti consilierii prezenti, cu excepția consilierilor Cobzaru 
Eugen, Ciobanu Mircea, Petruț Alexandru și Bișoc Elvira care se abtin. Dl Cobzaru Eugen se 
abtine, cu mențiunea ca  nu au fost justificate sumele alocate anterior. 

În continuare se trece la analiza punctului 3 de pe ordinea de zi ” Proiect de hotărâre 
privind acordarea unui stimulent financiar pentru nou – născuţi”.Comisiile prezintă 
rapoartele. Nu au loc discutii. Dl președinte supune la vot proiectul de hotărâre, care este aprobat 
de toti consilierii prezenti. 

În continuare se trece la analiza punctului 4 de pe ordinea de zi ” Proiect de hotărâre 
privind actualizarea indicatorilor tehnico-economici la obiectivul de investiţie ”Extindere 
rețea de canalizare în sat Săbăoani și sat Traian, în comuna Săbăoani, județul Neamț”. 
Comisiile prezintă rapoartele. Au loc discutii. Dl Cobzaru Eugen spune ca si-ar fi dorit sa fie 
prezent dl primar sau cineva de la Urbanism. Totodata, dl Cobzaru considera ca dl primar ”se 
ascunde” de a fi prezent în sala de sedinta, pentru a aduce unele clarificări cu privire la anumite 
cheltuieli . Dl Cobzaru spune ca nu este impotriva dezvoltarii dar nu poate fi de acord cu furtul 
celor de la PSD. Nemaifiind discuții, dl președinte supune la vot proiectul de hotărâre, care este 
aprobat de toti consilierii prezenti, cu excepția dlui Cobzaru Eugen, care este impotriva iar dl 
Ciobanu Mircea si dna Bisoc Elvira se abtin. 

În continuare se trece la analiza punctului 5 de pe ordinea de zi ” Proiect de hotărâre 
privind vânzarea directă către dna Frâncu Cecilia a suprafeței de 498 mp, teren situat pe 
str. Luceafărului, FN,  în continuarea proprietătii dnei Frâncu Cecilia”.Comisiile prezintă 
rapoartele. Nu au loc discutii. Dl președinte supune la vot proiectul de hotărâre, care este aprobat 
de toti consilierii prezenti, cu excepția dlui Mărtișcă Lucian, care se abtine. 

În continuare se trece la analiza punctului 6 de pe ordinea de zi ” Proiect de hotărâre 
privind vânzarea directă către dl Imbrea Adrian și dna Imbrea Carmen a suprafeței de 
100 mp, teren situat pe str. Luceafărului, FN,  în continuarea proprietătii familiei Imbrea 
Adrian și Imbrea Carmen”. Comisiile prezintă rapoartele. Nu au loc discutii. Dl președinte 
supune la vot proiectul de hotărâre, care este aprobat de toti consilierii prezenti, cu excepția 
dlui Mărtișcă Lucian, care se abtine. 

În continuare se trece la analiza punctului 7 de pe ordinea de zi ” Proiect de hotărâre 
privind acordarea unui ajutor de urgență”. Comisiile prezintă rapoartele. Nu au loc discutii. 
Dl președinte supune la vot proiectul de hotărâre, care este aprobat de toti consilierii prezenti. 

În continuare se trece la analiza punctului 8 de pe ordinea de zi ” Proiect de hotărâre 
privind aprobarea Organigramei și a Statului de funcții al   Aparatului  de  specialitate  
al  primarului comunei Săbăoani,  județul Neamț, pentru anul 2024.”. Comisiile prezintă 
rapoartele. Au loc discutii.Dl Cobzaru Eugen întreabă pentru cine s-a creat postul de 
administrator public. Dna secretar general ii raspunde ca postul este vacant si nu ii poate oferi 
un raspuns.  Nemaifiind discuții, dl președinte supune la vot proiectul de hotărâre, care este 
aprobat de toti consilierii prezenti, cu excepția dlui Cobzaru Eugen, care se abtine. 

În continuare se trece la analiza punctului 9 de pe ordinea de zi ” Proiect de hotărâre 
privind alegerea președintelui de ședință”. Comisiile prezintă rapoartele. Nu au loc discutii. Dl 



președinte supune la vot proiectul de hotărâre, care este aprobat de toti consilierii prezenti, cu 
excepția dlui Petruț Alexandru, care se abtine. 

Dl Cobzaru îl întreaba pe dl Petrut Alexandru daca postul de administrator public este 
pentru dumnealui.  

În continuare se trece la analiza punctului 10 de pe ordinea de zi ” Proiect de hotărâre 
privind alocarea unor sume de bani din bugetul local pentru dotarea Căminului Cultural 
Săbăoani”.Comisiile prezintă rapoartele. Au loc discutii. Dl Cobzaru Eugen doreste sa vada 
preturile echipamentelor care urmeaza a fi achizitionate pentru Caminul Cultural si propune 
amanarea acestui proiect. Dl Petrut Alexandru îi raspunde dlui Cobzaru ca aceste echipamente 
se vor achizitiona,  încadrându-se in suma de 55.000 lei. Nemaifiind discuții, dl președinte 
supune la vot proiectul de hotărâre, care este aprobat de toti consilierii prezenti, cu excepția 
dlui Ciobanu Mircea si a dlui Cobzaru Eugen, care se abtin. Dl Cobzaru Eugen se abtine cu 
mențiunea ca nu sunt menționate preturile echipamentelor ce urmeaza a fi achizitionate. 

În continuare se trece la analiza primului punct suplimentar de pe ordinea de zi:Proiect 
de hotărâre privind aprobarea participării în cadrul Programului national de Investitii „ 
Școlii sigure si sănătoase „ precum si aprobarea indicatorilor tehnico-economici conform 
Ordinului M.D.L.P.A. nr.468/2023 pentru aprobarea costului unitar/mp suprafata 
desfăsurată , pentru obiectivul ”Eficientizare energetică corp D LICEUL TEORETIC 
”VASILE ALECSANDRI” SĂBĂOANI”, care se realizează în cadrul Programului 
national de investitii „ școli sigure si sănătoase”.Comisiile prezintă rapoartele.  Nu au loc 
discutii. Dl președinte supune la vot proiectul de hotărâre, care este aprobat de toti consilierii 
prezenti, cu excepția dlor Cobzaru Eugen, Ciobanu Mircea si dna Bisoc Elvira care se abtin. 
Dl Cobzaru Eugen se abtine motivat de faptul ca nu sunt menționate sumele si afirmă ca în 
continuare consilierii nu sunt interesati absolut deloc de  costul acestor proiecte. 

În continuare se trece la analiza punctului 2  suplimentar de pe ordinea de zi:Proiect de 
hotărâre privind  aprobarea participării în cadrul Programului national de Investitii „ 
Școlii sigure si sănătoase „ precum si aprobarea indicatorilor tehnico-economici conform 
Ordinului M.D.L.P.A. nr.468/2023 pentru aprobarea costului unitar/mp suprafata 
desfăsurată , pentru obiectivul ”Eficientizare energetică Școala de fete corp F LICEUL 
TEORETIC ”VASILE ALECSANDRI” SĂBĂOANI”, care se realizează în cadrul 
Programului national de investitii „ școli sigure si sănătoase”.Comisiile prezintă rapoartele. 
Nu au loc discutii. Dl președinte supune la vot proiectul de hotărâre, care este aprobat de toti 
consilierii prezenti, cu exceptia dlor Cobzaru Eugen, Ciobanu Mircea si dna Bisoc Elvira care 
se abtin. 

In continuare dl Balint Alois spune ca a facut o solicitare dlui primar cu privire la 
situatia de pe strada lui privind asfaltarea si canalizarea si a asteptat ca in sedinta Consiliului 
Local din data de 28.03.2024 să ii ofere un raspuns dar nu a fost prezent la sedinta. Totodata, 
doreste sa stie daca prezenta primarului in cadrul sedintelor Consiliului local este facultativa. 
Dna secretar general ii răspunde ca prezenta primarului nu este obligatorie iar primarul nu a 
putut participa  la sedinta pentru ca este la Biroul Electoral de Circumscripție Comunal. Dl 
Balint este nemultumit de activitatea consilierilor locali si este de parere ca vor fi trasi la 
raspundere pentru ceea ce voteaza fiind de parere ca habar nu au ce voteaza. De asemenea, dl 
Balint este nemultumit ca nu se fac intruniri cu cetatenii. Dl Martisca Lucian ii raspunde ca nu 
exista o norma imperativa în ce fel sa se organizeze aceste întruniri. 

Dupa acestea dl președinte îi contacteaza telefonic pe cei 5 consilieri care au participat 
online și consemnează voturile acestora, dupa cum urmeaza: 

1. Dl Antoci Iosif este de acord cu procesul verbal, ordinea de zi propusă impreuna cu 
cele două puncte suplimentare și proiectele de hotărâre de pe ordinea zi și cele două puncte 
suplimentare. 



2. Dl Pal Florențiu este de acord cu procesul verbal, ordinea de zi propusă impreuna cu 
cele două puncte suplimentare și proiectele de hotărâre de pe ordinea zi și cele două puncte 
suplimentare. 

3. Dna Ciobanu Cecilia este de acord cu procesul verbal, ordinea de zi propusă 
împreuna cu cele două puncte suplimentare, proiectele de hotărâre de pe ordinea de zi și cele 
două puncte suplimentare. 

4. Dna Imbrișcă Andreea este de acord cu procesul verbal, ordinea de zi propusă 
împreuna cu cele două puncte suplimentare, proiectele de hotărâre de pe ordinea de zi și cele 
două puncte suplimentare. 

5. Dl Vîrgă Gabriel este de acord cu procesul verbal, ordinea de zi propusă împreuna 
cu cele două puncte suplimentare, proiectele de hotărâre de pe ordinea de zi și cele două puncte 
suplimentare. 

Nemaifiind discuții dl presedinte declară închise lucrările ședinței. Drept pentru care 
am încheiat prezentul proces verbal într-un singur exemplar care se păstrează la dosarul de 
sedintă pe luna aprilie 2024. 

 
 
 Secretar general,           Președinte de ședință, 

            Ec. Robu Maricica                    Consilier, 
          Mărtișcă Lucian 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


